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Datum 23 juli 2018

Onderwerp Camping Fort Oranje
Betreft het een raadsvoorstel/raadsmededeling

in de cyclus?

Nee

Beleidsterrein

Portefeuillehouder College

Schriftelijke vraag

Camping Fort Oranje ís, sinds de gemeente Zundert in juni vorig jaar het beheer overnam en

eigenaar Cees Engel naar huis werd gestuurd, ontruimd. De camping is nu leeg en de bewoners zijn

vertrokken.

De levensomstandigheden op Fort Oranje waren ook schríjnend, de mensen die er hun toevlucht

hadden gezocht woonden er vaak noodgedwongen, meestal door schulden, na een relatiebreuk of

doordat ze uit huis waren uitgezet.

De overheid heeft 5,3 miljoen euro verstrekt aan centrumgemeente Breda, om te faciliteren bij de

uitstroom van bewoners van Camping Fort Oranje. Betrokken gemeenten konden hieruit extra

financiële ondersteuníng ontvangen bij de opvang van deze groep. Een deel van dit bedrag was

bestemd voor onderzoek en een leertraject om een passende aanpak en handhavingsinstrumenten

te ontwikkelen voor gemeenten.

Vraag L

Hoeveel personen/gezinnen zijn vanuit Fort Oranje in Roosendaal komen wonen?

Vraag2

Hoe is hierbij de procedure verlopen en hoe was het tempo ervan?

Vraag 3

Hoeveel is er aan financiële ondersteuning verkregen voor het plaatsen van oud bewoners van Fort

Oranje, vanuit de pot van 5,3 miljoen euro, door de gemeente Roosendaal? En waar is dit geld aan

besteed?

Vraag 4

Hoe is de opvang en hulp georganiseerd en ervaren door de mensen, voelen zij zich welkom en

inmiddels thuis in Roosendaal? ls vanwege de herkomst en aard van de doelgroep versneld en

voortva rend opgetreden?



Vraag 5

ls de armoederegisseur, die sinds januari in Roosendaal werkzaam is, bij deze mensen betrokken?

Vraag 6

Kwam er hulp en ondersteuning mee met de mensen en is deze door Roosendaalovergenomen?

Vraag 6

ls er zicht op hoe het nu, ongeveer een jaar later, met deze mensen gaat?

Zo ja, hoe gaat het met deze mensen? Wonen ze naar tevredenheid en zijn achterliggende

problemen aangepakt?

Zo nee, hoe komt dit?

VraagT

ls de wethouder bereid de mensen persoonlijk te bezoeken?

Met vriendelijke groet,

Adrienne Maas-Cleeren

Fractievoorzitter SP Roosendaal



Wij beantwoorden de vragen als volgt:

L. ln totaal gaat het om 4 personen (2 echtparen).
2. Voor twee echtparen is in nauwe samenwerking met woningcorporatie Alwel een eigen woning
gevonden. Daar wonen zij nog steeds. Herhuisvesting vond plaats ruim binnen de voor Fort Oranje
gestelde ontruimingstermijnen.
3. Er is geen financiële ondersteuning gevraagd door de gemeente Roosendaal. Het geringe aantal
en de aard van de herhuisvestingskandidaten leidde niet tot buitengewone inzet of kosten.
4. Samen met Alwel is snel een woning gevonden. Hoe de echtparen het proces hebben ervaren en
of zij zich thuis en welkom voelen is bij ons niet bekend.
5. Nee, de armoederegisseur, die vanaf 22-5-2018 werkzaam is bij de gemeente, is niet betrokken
bij deze mensen. De armoederegisseur houdt zich niet bezig met individuete
ondersteuningstrajecten.
6_L. Ja, daar waar er ondersteuning was is deze overgenomen uit Zundert.
6_2 Een echtpaar woont voor zover bekend probleemloos en zonder begeleiding in de woning. Het
tweede echtpaar veroorzaakte in begin overlast en had een huurachterstand. Deze problemen zijn

opgelost. Dit echtpaar heeft woonbegeleiding.
7. De wethouder staat open voor een gesprek met alle inwoners van Roosendaal. De wethouder ziet
echter geen uitzonderlijke reden om deze inwoners van Roosendaal thuis te bezoeken.

Hoogachtend,

Het college van burgemeester en wethouders,

Namens dezen,
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Klaar Koenraad

Wethouder duurzaamheid, zorg, volksgezondheid en bestuu rlijke vernieuwing




